

1. Muallif	Xotamova Parvina Ilhomovna, “Ingliz filologiyasi” kafedrası dotsent v.b.si, PhD Nabiyeva Zarrina Isomiddinovna “Tillar” kafedrası o‘qituvchisi Хотамова Парвина Илхомовна – и.о доцент кафедры «Английской филологии», PhD. Набиева Заррина Исомиддиновна – преподаватель кафедры «Языков». Khotamova Parvina Ilkhomovna – Acting Associate Professor of the Department of “English philology,” PhD. Nabiyeva Zarrina Isomiddinovna – Teacher at the Department of “Languages.”
2. O‘quv adabiyoti nomi:	Nazariy grammatika / Теоретическая грамматика / Theoretical grammar
3. O‘quv adabiyoti turi:	O‘quv qo‘llanma / Учебное пособие / Educational manual
4. Annotatsiya	Mazkur o‘quv qo‘llanma 60230100 – Filologiya va tillarni o‘qitish (ingliz tili) ta’lim yo‘nalishi bo‘yicha tahsil olayotgan talabalarga mo‘ljallangan bo‘lib, unda filologiya yo‘nalishi va ingliz tili fakultetlari 3-bosqich talabalari uchun nazariy va amaliy metodik yordamchi qo‘llanma sifatida ishlab chiqilgan bo‘lib, unda 13 ta ma’ruza ya 14 seminar mavzulari hamda barcha mavzularga asoslangan yangi pedagogik texnologiya yordamida yoritilgan topshiriq va vazifalar aks ettirilgan. O‘quv qo‘llanma ma’ruza matnlari, seminar mavzulari yuzasidan topshiriqlar va savollardan iborat bo‘lib, nazariy grammatikani kengroq o‘rganishga va rivojlantirishga xizmar qiladi. Q‘llanmada bugungi kunda ommabop bo‘lgan va tilshunoslarimiz nazaridan chetda qolgan muammo va mavzular tanlangan. Talabalar ushbu mavzular orqali tilshunoslarimiz bergan nazariyalar, turli xildagi talqinlar shuningdek chetda qolgan muammolarni bilib, o‘rganib olishlari mumkin.
Аннотация	Данное учебное пособие предназначено для студентов, обучающихся по направлению 60230100 – филология и преподавание языков (английский язык), разработано в качестве теоретического и практического методического пособия для студентов 3-го курса филологического факультета и факультета английского языка, в котором представлены 13 лекций или 14 тем семинаров, а также новые педагогические технологии, основанные на всех темах. с помощью подсветки отображаются задания и задачи. Учебное пособие состоит из текстов лекций, заданий и вопросов по темам семинара и служит для более широкого изучения и развития теоретической грамматики. Пособие содержит подборку проблем и тем, популярных сегодня и ускользающих из поля зрения наших лингвистов. С помощью этих тем студенты могут узнать и изучить теории, данные нашими лингвистами, различные интерпретации, а также проблемы, которые остались в стороне.
Abstract	This textbook is intended for students studying in the direction 60230100 – Philology and Language teaching (English), developed as a theoretical and practical methodological guide for students of the 3rd year of the Faculty of Philology and the Faculty of English, which presents 13

	lectures or 14 seminar topics, as well as new pedagogical technologies based on all topics. Tasks and tasks are displayed using the backlight. The textbook consists of texts of lectures, assignments and questions on the topics of the seminar and serves for a broader study and development of theoretical grammar. The manual contains a selection of problems and topics that are popular today and elude the attention of our linguists. Through these topics, students can learn and explore theories, various interpretations given by our linguists, as well as problems that have been left out.
--	---